
Společná cesta vlakem 

Dobrý den, paní ředitelko, dnes jsem si udělal zajímavou zkušenost. Náhodně jsem se dostal ve vlaku 

do kupé s Vašimi čtyřmi studentkami – maturantkami, které cestovaly do Prahy do divadla. Jako 

dlouholetý kantor jsem ve věkové kategorii lidí, kteří na mladé generaci často vidí jen to špatné. Já 

jsem i z hlediska profesionálního zájmu ty čtyři slečny byl nucen téměř dvě hodiny poslouchat a byl 

jsem velmi potěšen. Děvčata se na jednu stranu bavila zcela nevázaně a otevřeně (což mi je u 

mladých přirozené a sympatické), ale na druhou stranu jsem slyšel velice rozumné, snad až zralé 

názory, vcelku vysokou morálku, zodpovědný přístup k životu, mnohdy jsem od nich slyšel i leccos 

rozumnějšího, než slýchám od tzv. zkušených lidí. I když jsme do Prahy dorazili se značným 

zpožděním, což mi činilo dost velké pracovní komplikace, vystupoval jsem z vlaku s výbornou náladou 

a s příjemným  pocitem, že se díky této generaci o budoucnost bát nemusíme. Může Vás těšit, že 

máte na škole tak fajn děvčata.  

Ať se Vám Vaše nelehká práce daří. Hezký den z Litomyšle. Pavel Jirsa, ředitel ZŠ T. G. Masaryka. 
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